

İstanbul, 26.06.2023

DUYURU 587

Konu: 2023 yılının ikinci altı ayında uygulanacak asgari ücret tutarı, sigorta primine esas kazanç taban ve tavanı ile sigorta priminden istisna kimi tutar hadleri hk.

1. 2023 Yılıının İkinci Altı Ayında Uygulanacak En Düşük Ücret Tutarı

24.06.2023 Tarih ve 32231 Sayılı Resmi Gazetede yayımlanan 20.06.2023 tarih ve 2023/1 No.lu Asgari Ücret Tespit Komisyonu Kararı ile 1/7/2023 – 31/12/2023 tarihleri arasında uygulanacak en düşük brüt ücret tutarı günlük 447,15 TL, aylık 13.414,50 TL olarak belirlenmiştir.

2. 2023 Yılıının İkinci Altı Ayında SGK Primine Esas Tutulacak Aylık Kazancın Alt ve Üst Sınırı ile Primden İstisna Tutulan Kimi Tutar Hadleri

5510 Sayılı Sosyal Sigortalar ve Genel Sağlık Sigortası Kanunun 82. maddesi uyarınca alınacak prim ve verilecek ödeneklerin hesabına esas tutulan günlük kazancın alt sınırının, belirlenen asgari ücretin otuzda biri, üst sınırının ise günlük asgari ücretin 7,5 katı olduğu öngörülmüştür. Buna göre 2023 yılının ikinci altı ayında SGK primine esas tutulacak aylık kazancın alt sınırı ve üst sınırı aşağıdaki şekilde hesap edilmektedir.

01.07.2023 – 31.12.2023 tarihleri arasında

Aylık kazanç alt sınırı = 13.414,50 TL

Aylık kazanç üst sınırı = 100.608,90 TL

Primden İstisna Tutarları (TL)	
Yemek parası (% 23,65) Günlük	105,75
Çocuk Parası (%2) Aylık	268,29
Aile yardımı (% 10) Aylık	1.341,45

Durum bilgilerinize sunulur.

Saygı ile,
**ERİŞ BAĞIMSIZ DENETİM
VE YMM A.Ş.**